



## SKOLEBESTYRELSESMØDE

<b>DATO</b>	05.05.2022
<b>TID</b>	Kl. 18.30 - 21.00
<b>STED</b>	Lærerværelset
<b>DELTAGERE</b>	Søren, Anja, Lisa, Thomas, Henrik, Kasper Hanne, Taya, Susanne, Anni, Allan
<b>FRAVÆRENDE</b>	Jens
<b>ORDSTYRER</b>	Thomas
<b>REFERENT</b>	Lisa
<b>KAGELEDER</b>	Søren, Anja, Lisa, Thomas, Henrik, Kasper Hanne, <i>Jens</i> , Taya, Susanne, Anni, Allan

*Orientering (O), Beslutning (B), Drøftelse (D)*

<b>PUNKT 1</b>	<b>Formalia</b>
ANSVARLIG / TID	5 min. (kl. 18.35)
FORMÅL	Dagsorden godkendes
REFERAT	<i>Godkendt uden bemærkninger.</i>

<b>PUNKT 2</b>	<b>Orientering fra formanden (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Søren / 5 min. (kl. 18.40)
FORMÅL	Nyeste information vedrørende fjernvarme Oversigt over bestyrelsesrepræsentanter til hvert klassetrin.
REFERAT	<i>Søren har snakket med den tekniske chef for fjernvarmen i Gjerrild. Han er ved at undersøge de sidste ting til hvad vi skal bruge til installationen. Vi afventer en kontrakt til underskrift. Henrik vil undersøge om vi kan få tilskud til at skifte fra Olie/træpillefyr til fjernvarme.</i>

<b>PUNKT 3</b>	<b>Orientering fra skoleleder (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Susanne / 10 min. (kl. 18.50)
FORMÅL	<ul style="list-style-type: none"><li>• Orientering omkring hvor vi er i årshjulet vi er.</li></ul>

# Gjerrild-Bønnerup Friskole

## DAGSORDEN & REFERAT



	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Generalforsamling,</li> <li>• 9. klasses sidste skoledag</li> <li>• Fagfordeling</li> <li>• Pædagogiske dage - skolestruktur</li> </ul>
REFERAT	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering omkring hvor vi er i årshjulet vi er. <i>Vi nærmer os skoleårets afslutning. 9 klasse har haft skriftlige prøver. Vi er stadig ramt af corona og derfor er eksamenerne afviklet i begrænset omfang ligesom sidste år.</i></li> <li>• Generalforsamling, <i>Bestyrelsen har konstitueret sig lige efter generalforsamlingen.</i></li> <li>• 9. klasses sidste skoledag <i>25 maj er sidste skoledag. Der plejer at være en stor fest i Åstruphallen for 9. årgang i kommunen. Pga. corona har arrangementet ikke været afholdt de sidste 3 år og i år er der ikke nogen der har taget stafetten til at arrangere det. Derfor er klassen opfordret til at deltage i et andet fælles arrangement for 9. klasses eleverne i Grenaa den 20. maj i stedet. Pga. de reducerede eksamener har skolen valgt at eleverne skal være i skole 5 dage længere i skole</i></li> <li>• Fagfordeling <i>Ledelsen og medarbejderne er i fuld gang med at planlægge næste års skemaer. På fællesmødet i marts måned blev der drøftet en ny skolestruktur. Der bliver sendt mere herud om når arbejdet er færdigt, men i kan godt glæde jer :)</i></li> <li>• Pædagogiske dage - skolestruktur <i>Lærerne har haft en pædagogisk dag på Efterskolen Helle for at detailplanlægge næste års skoleskema med indhold og struktur og det hele er ved at falde på plads så småt.</i></li> </ul>

<b>PUNKT 4</b>	<b>Orientering fra medarbejderrepræsentant (0)</b>
ANSVARLIG / TID	Allan / 10 min. (19.00)
FORMÅL	
REFERAT	<p>Der er i lærergruppen en god energi, spænding og glæde i forhold til hvad skal der ske næste skoleår. Der er en god stemning og en følelse af en masse medbestemmelse i forhold den nye skolestruktur der er i støbeskeen.</p> <p>Søren og Allan er ved at arrangere et samlet arrangement for bestyrelse og medarbejdere. Temaet er Nak og æd. datoen sættes når Søren har skudt</p>



	sommerbukken efter 16. maj. Mere info herom kommer senere.
--	--

<b>PUNKT 5</b>	<b>Introduktion til bestyrelsesarbejdet (O)</b>
BILAG	1 - Bestyrelseskursus 2022
ANSVARLIG / TID	Susanne / 30 min. (kl. 19. 30)
FORMÅL	Bestyrelsens rolle, ansvar og arbejde. <i>Det forventes at vedlagte bilag er set på hjemmefra.</i>
REFERAT	

**Pause 5 min. (kl. 19.35)**

<b>PUNKT 6</b>	<b>Skolepenge og SFO-betaling (B)</b>
BILAG	2 - Forhistorie 3 - Skolepenge sammenligning
ANSVARLIG / TID	Thomas & Henrik / 30 min. (kl. 20.05)
FORMÅL	Punktet var første gang på dagsordenen januar 2022. <b><u>Bestyrelsen skal træffe beslutning i indeværende skoleår.</u></b>  <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Hvilke værdier ønskes lagt til grund ved prissætning? Herunder hvilke grupper skal tilgodeses, og kan skolen forvente at øge sine samlede indtægter ved at foretage en ændring?</li> <li>2. Hvilken sats skal vi have på skolepenge samt SFO-betaling?</li> <li>3. Hvornår fra skal en evt. ændring da træde i kraft?</li> <li>4. Hvornår ønskes sagen atter bragt op?</li> </ol> <i>Det forventes at vedlagte bilag omkring emnet er gennemgået hjemmefra.</i>
REFERAT	<i>Tanken bag Henrik og Thomas forskellige udregninger var at vi vil prøve at gøre os mere sammenlignelige og konkurrencedygtige i forhold de omkringliggende friskoler. Tanken er ikke at der skal blive dyrere at gå på skolen, men at få en mere simpel og gennemskuelig prisstruktur.</i>  <i>Bestyrelsen beslutter at der fra det nye skoleår skal være 3 måneders opsigelse ved udmeldelse af et barn. Skolen planlægger undervisning og aktiviteter mange måneder forud og binder dermed undervisere og ressourcer til disse planer.</i>  <i>Bestyrelsen beslutter at der fra det nye skoleår pristalsreguleres hvert halve år, i stedet for en gang årligt som det er pt.</i>

# Gjerrild-Bønnerup Friskole

## DAGSORDEN & REFERAT



	<i>Beslutningen om ændringen af skolepengestrukturen udsættes for nuværende.</i>
--	--

<b>PUNKT 7</b>	<b>Forældreresource bank (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Lisa & Anja / 10 min. (kl. 20.15)
FORMÅL	Information om hvor langt vi er samt hvad vi forestiller os der skal ske med den fremadrettet. <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Hvor skal forældreresource bank ligge henne? <ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi foreslår den ligger på "skolens drev"</li> </ul> </li> <li>2. Hvem har adgang til den? <ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi foreslår at administration og pedel har adgang.</li> </ul> </li> <li>3. Hvem udsender spørgeskema, samt indtaster? <ul style="list-style-type: none"> <li>● Vi foreslår sekretær udsender spørgeskema når nye elever starter.</li> </ul> </li> </ol>
REFERAT	<p><i>Oprettelsen af resourcebanken er i fuld gang og vi har modtaget over 100 besvarelser - herligt !! :) Tusind tak for det.</i></p> <p><i>En samlet bestyrelse har på et tidligere møde besluttet at resourcebanken skal oprettes som en hjælp til skolen når nye arbejdsopgaver opstår. Tanken er at alle kan vælge hvad man vil skrive i skemaet i forhold til hvad man har lyst til at bidrage med - uanset nuværende eller tidligere uddannelser, job eller lign.</i></p> <p><i>Det besluttes at dokumentet skal ligge på skolens drev.</i></p> <p><i>Sekretæren kommer fremadrettet til at opdatere dokumentet for nye elever.</i></p>

<b>PUNKT 8</b>	<b>Dome projekt (O)</b>
BILAG	Bilag kommer på intra tirsdag
ANSVARLIG / TID	Henrik / 15 min. (kl. 20.30)
FORMÅL	Gennemgang af proces.
REFERAT	<i>Punktet skubbes til næste bestyrelsesmøde.</i>

<b>PUNKT 9</b>	<b>Tovholder på arbejdsdag (O)</b>
ANSVARLIG / TID	Anja / 5 min. (kl. 20.35)
FORMÅL	Pia og Charlotte er holdt som tovholder på arbejdsdag. De har indtil nu stået for alt planlægning af arbejdsdagene, og derfor ikke haft rengøringsdage.

# Gjerrild-Bønnerup Friskole

## DAGSORDEN & REFERAT



	<b>Vi skal finde en ny.</b>
REFERAT	<i>Charlotte har lovet at lave en overlevering til de nye forældre. Der arbejdes i bestyrelsen på at finde et nyt team til at varetage opgaven. Hvis DU har lyst til at byde ind på opgaven så kontakt ledelsen eller bestyrelsen.</i>

<b>PUNKT 10</b>	<b>Bestyrelsesnyt (D)</b>
ANSVARLIG / TID	Anja / 5 min. (kl. 20.40)
FORMÅL	Der skal udsendes Bestyrelsesnyt snarest, gerne medio Maj. Er der nogle særlige emner, eller ønsker hertil?
REFERAT	<i>Send en mail til anja hvis i har forslag :)</i>

<b>PUNKT 11</b>	<b>Manglende sekretær (B)</b>
ANSVARLIG / TID	Susanne / 10 min (kl. 20.50)
FORMÅL	
REFERAT	<i>Vi har modtaget en del ansøgninger, men umiddelbart falder de fleste ansøgninger udenfor de behov vi har. Der drøftes forskellige midlertidige løsninger indtil den rette medarbejder dukker op.</i>

<b>PUNKT 12</b>	<b>Eventuelt</b>				
ANSVARLIG / TID					
FORMÅL	<p>(SGC) Skolebytte - Flere madtanter og onkler</p> <p><i>Husk at henvend jer til Louise Bang (mor til Rose i 1. klasse) hvis i er interesseret i at komme med på den FEDESTE skolebyttetur til september.</i></p> <p>(AMH) Økonomiudvalg og pædagogisk udvalg</p> <p><i>Pædagogisk udvalg dannes på næste bestyrelsesmøde</i></p> <p>(SK/AMH) Møderække 22/23</p> <table style="width: 100%; border: none;"> <tr> <td style="width: 50%; border: none;">Mandag /onsdag</td> <td style="width: 50%; border: none;">Rul (Man, tirs, ons, tors)</td> </tr> <tr> <td style="border: none;">13. juni 2022 (8 august - før skolestart)</td> <td style="border: none;">13. juni 2022 (9. august - før skolestart)</td> </tr> </table>	Mandag /onsdag	Rul (Man, tirs, ons, tors)	13. juni 2022 (8 august - før skolestart)	13. juni 2022 (9. august - før skolestart)
Mandag /onsdag	Rul (Man, tirs, ons, tors)				
13. juni 2022 (8 august - før skolestart)	13. juni 2022 (9. august - før skolestart)				

# Gjerrild-Bønnerup Friskole

## DAGSORDEN & REFERAT



	15. AUGUST 2022 19. september 2022 10. oktober 2022 16. november 2022 14. december 2022 18. januar 2023 22. februar 2023 15. marts 2023 12. april 2023 Generalforsamling 19. april	17 august 2022 22. september 2022 10. oktober 2022 15. november 2022 14. december 2022 19. januar 2023 20. februar 2023 15. marts 2023 13. april 2023 Generalforsamling 19. april 2023
REFERAT		

**Med venlig hilsen Formandskabet**



## TIL UNDERSKRIFT

**SØREN KEJSER - FORMAND**

**ANJA MUNCH HANSEN - NÆSTFORMAND**

**LISA KLEMMENSEN -  
BESTYRELSESMEDELM**

**HENRIK MAJLUND TOFT -  
BESTYRELSESMEDELM**

**THOMAS CHRISTENSEN -  
BESTYRELSESMEDELM**

**KASPER SØRENSEN -  
BESTYRELSESMEDELM**

**HANNE RASMUSSEN -  
BESTYRELSESMEDELM**

**JENS BACHMANN - 1. SUPPLEANT**

**TAYA SCHMIDT - 2. SUPPLEANT**

SMITH